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Vragen van de leden Fritsma en De
Mos (beiden PVV) aan de minister
voor Wonen, Wijken en Integratie en
de staatssecretaris van Verkeer en
Waterstaat over het bericht
«Allochtonen: «Fietsen is niet cool»».
(Ingezonden 13 januari 2010)

1
Bent u bekend met het bericht
«Allochtonen: «Fietsen is niet
cool»»?1

2
Deelt u de mening dat het ieders
eigen verantwoordelijkheid is of hij of
zij wel of geen gebruik maakt van de
fiets? Zo ja, waarom wordt
belastinggeld dan uitgegeven aan
een campagne dat meer mensen
moet laten fietsen?

3
Kunt u uiteenzetten hoeveel geld er
wordt besteed om allochtonen te
leren en/of te laten fietsen? Zo nee,
waarom niet?

4
Deelt u de mening dat het triest is dat
veel allochtonen niets moeten
hebben van het Nederlandse gebruik
om veel te fietsen? Wat zegt dit
volgens u over de (on)wil om zich aan
onze samenleving aan te passen?

1 Spits, 12 januari 2010
http://www.spitsnieuws.nl/archives/
binnenland/2010/01/fietsen_is_niet_
cool.html

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2009–2010 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0910tkkvl2010Z00532
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2010 Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Vragen


